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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  14/04/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 1) Υπουργό Εσωτερικών 

           2) Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

                 

ΘΕΜΑ:  «Τεράστια προβλήματα στους δρόμους των Γλυκών Νερών κατά 

τα έργα του δικτύου αποχέτευσης» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

        

Κάτοικοι της περιοχής των Γλυκών Νερών ανατολικής Αττικής 

καταγγέλλουν τα τεράστια προβλήματα που αντιμετωπίζουν το τελευταίο 

έτος στους  δρόμους της περιοχής, εξαιτίας της κωλυσιεργίας του 

εργολάβου και την ελλιπούς αποκατάστασης των δρόμων και 

πεζοδρομίων. 

 

Συγκεκριμένα, κατά την διαδικασία δημιουργίας δικτύου αποχέτευσης τα 

αρμόδια συνεργεία έσκαψαν τους δρόμους και τα πεζοδρόμια της 

περιοχής, με σκοπό να διευκολυνθούν οι εργασίες εγκατάστασης.  

Δυστυχώς όμως, παρά την ολοκλήρωση εγκατάστασης τμημάτων της 

αποχέτευσης, τα συνεργεία του Εργολάβου δεν επανέφεραν τους δρόμους 

(πολλοί εξ αυτών ήπιας κυκλοφορίας) και τα πεζοδρόμια έστω στην 

προτεραία κατάσταση τους.  

 

Ως απόρροια αυτού του γεγονότος είναι ότι οι δρόμοι  και πεζοδρόμια 

παράμειναν σκαμμένα, γεμάτα τρύπες, οι οποίες είχαν καλυφθεί πρόχειρα 

με χαλίκι και χώμα. Έτσι, κατά τις χειμερινές βροχοπτώσεις, οι άνω δρόμοι 

εμφάνιζαν φαινόμενα πλημμύρας, ενώ το νερό της βροχής άνοιγε εκ νέου 

τις χωμάτινες τρύπες, καλύπτοντας ολόκληρες γειτονιές από λάσπη.  
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Χαρακτηριστικό παράδειγμα, αποτελεί  η περιοχή Φούρεσι, στην οποία 

σχετικό οπτικοακουστικό υλικό απεικονίζει παρατημένες πλάκες 

πεζοδρομίου και κλεισμένους δρόμους, μεταφέροντας μια εικόνα 

απόλυτης εγκατάλειψης.  

 

Τέλος, οι κάτοικοι της περιοχής ευλόγως διαμαρτύρονται για την άνω 

κατάσταση, καθώς υφίστανται τεράστιες δυσκολίες, όπως είναι η συνεχής 

διακοπή υδροδότησης και η δύσκολη προσέγγιση των κατοικιών τους, οι 

οποίες κυριολεκτικά είναι μέσα στην λάσπη.  

 

 Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Για ποιο λόγο ο ανάδοχος εργολάβος δεν έχει επανεφέρει τα 

πεζοδρόμια και τους δρόμους, όπου ολοκληρώθηκαν τα έργα στην 

προτεραία τους κατάσταση; 

2) Ποιος φέρει την αστική ευθύνη απέναντι στους εκατοντάδες 

ταλαιπωρημένους πολίτες, οι οποίοι υφίστανται απίστευτη 

ταλαιπωρία πλέον του έτους; 

3) Σε τι ενέργειες θα προβείτε άμεσα, προς αποκατάσταση των 

προβλημάτων υδροδότησης των κατοικιών της περιοχής και 

επαναφοράς των πεζοδρομίων και του οδικού δικτύου στην 

προτεραία τους κατάσταση; 

 

                            Ο ερωτών Βουλευτής  

 

                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




